2024文旅国际峰会暨第十七届世界酒店论坛—2024年7月18-20日（18日下午15:30前报到）


2024文旅国际峰会暨第十七届世界酒店论坛

参会报名表
	Company
单位名称：
	

	Contacts
[image: image1.png]


联系人
	Name姓名：
	E-Mail邮箱：

	
	Phone电话：
	Fax传真：
	Tel手机：

	
	Address地址：
	Post Code邮编：

	Attendee
参会人员
	Gender
性别
	Position
职位
	Phone
电话
	Attendee Business Field

参会人员类别

	
	
	
	
	( Hotel industry, real estate, investment and finance indust酒店行业、地产业、金融投资业

( Hotel suppliers, designing and consulting agencies

酒店配套产品商、设计及顾问咨询企业

( Tourism institutions, etc. 旅游院校等

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	Notice to Charge

参会收费

说明
	联盟会员单位均免费参会(普通会员及理事单位不含住宿)；All member units participate for free (ordinary members and council units do not include accommodation); 

非联盟会员参会代表不含住宿包含用餐2800元/人。
Non member representatives attending the conference are priced at 2800 yuan per person, excluding accommodation.
非联盟会员全程参会食宿均含5800元/人/届。

The standard for non member representatives to attend the entire conference (including food and accommodation) is 5800 yuan/person/session.

4、现场国际标准展位¥30,000 元/个，包含2个参会名额食宿均含（副理事长及以上会员单位可免费提供）

On site international standard booth ¥ 30000 per booth, including 2 attendees including accommodation and food (provided free of charge by Vice Chairman and above member units)

5、论坛对话¥20000元/单位(副秘书长及以上会员可免费）

Forum dialogue ¥ 20000 per unit (free for member units above Deputy Secretary General level).
6、政府、企业家演讲及项目推介15分钟¥50000元/单位，30分钟¥100000元/单位。
Government and entrepreneur speeches and project recommendations cost ¥ 50000 per unit for 15 minutes, and ¥ 100000 per unit for 30 minutes.

注：以上交通费用自理。Note: The above transportation costs will be borne by oneself.

	
	( 报名日期：2024年7月7日前，以付款凭证为准 

Registration date: Before July 7, 2024, subject to payment voucher

	Please pay in the following ways within2 days after confirmation 请于确认参会后2日内付款，( Bank Transfer银行转账    ( Electronic Funds Transfer电子汇款

Fees Required  汇出所需费用：_____万___仟____佰____拾____元整，(In Figures 小写：         )
Signature签字：

(Seal单位盖章)：                                                  Date日期：    年    月    日

	Authorized Collection Unit: 上海泛旅文化传播有限公司

Shanghai Pan Tourism Culture Culture Co., Ltd.

Bank 开户行：Tianlin Sub-branch of CMB Shanghai Branch

招商银行上海分行田林支行

Account 帐号：1219 0857 6210 701
	Contact 联系人：

Phone电话：

Fax传真：


`Note注: 登陆本次论坛峰会官方网站(www.worldwidehotel.cn)，下载报名表格。联系人：中经总网·中经在线

